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Referat fra Samrådsmøde den 7. februar 2023 klokken 16 – 18 

 

 

Mødeleder: Marieke Heimburger 

Referent: Anja Andreassen Sjøler 

 

Mødets emne: Samrådsmøde på Kastaniebo 

Formål med mødet: status 

 

Inviterede: Tove Lassen, Gerda Kolb, Kirsten Beck, Inger Marie og Johan von Eitzen, Michael 

Johansen og Christa Friis, Marieke Heimburger. 

Da Maj-Brit er sygemeldt, deltog tilbudsleder Marianne Styrk, tilbudsleder Anita Carlsen-

Rausch og områdeleder Anja Andreasen Schøler. 

 

Afbud: Maj-Brit Bjørn Nissen 

 

 

1. Domea – regnskab og budget ved revisor 

Der er udsigt til 10,28 % i huslejestigning.  

 

Der kan overvejes at sammenlægge afdelingen med en anden afdelingen.  

På denne måde vil der kunne spares 2.000 kr. i administrations udgifter pr. lejemål pr. 

år.  

Der blev aftalt, at Domea laver en beregning. Efterfølgende tager bestyrelsen stilling til, 

hvorvidt der ønskes en sammenlægning.  

Der afholdes et afdelingsmøde med beboerne den 15. marts 2023 

 

2. Velkomst ved forkvinden og gennemgang af dagsorden 

Forkvinden bød velkommen og gav ordet til områdelederen.  

Områdelederen beretter om, at tilbudslederen er blevet sygemeldt på ubestemt tid.  

Der er sendt en mail ud til de pårørende i uge 3 herom.  

Det ligger ledelsen meget på sinde, at Kastaniebo bliver berørt mindst muligt af syge-

meldingen, og at hverdagen kører videre bedst muligt.  

Derfor er der udarbejdet en plan for ledelses dækning, hvor Anita og Marianne dækker 

ind på skift.  

Dette er en midlertidig løsning, som kører indtil, der er kommet en afklaring på den vi-

dere proces.  

Ledelsen er opmærksomme på, at der kan opstå spørgsmål, og derfor appelleres der til 

at gå i dialog, når der er behov for dette. Dette er for at forebygge, at tingene vokser 

sig store og for at undgå misforståelser. Der henvises til Anita og Marianne i denne 

sammenhæng. 

 

3. Præsentationsrunde 

Deltagerne præsenterede sig. 

 

4. Status ved Forkvinden. Herunder inddragelse af status i Kontaktrådet og Pårø-

renderådet. 

Marieke beklager, at det først er lykkedes nu at afholde et samrådsmøde.  

Marieke giver udtryk for, at rollefordelingen har været uklar.  

Rammerne for fremtidens møder blev derfor drøftet og afklaret under punkt 8. 

 

5. Status på Kastaniebo v/leder 

Der henvises til punkt 2, under orientering v. områdelederen. 
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6. Rollefordeling i Samråd og Domea bestyrelse. 

Fremover modtager Christa og Kirsten mails fra Domea som hidtil. Marieke vil rette 

henvendelse til Domea, da hun ønsker at blive slettet fra listen. 

 

7. Borger og pårørendes råderum i forhold til bl.a. opsætning af hegn. 

Punktet udsættes. Der foreslås, at punktet drøftes på et ekstraordinært afdelingsmøde. 

 

8. Datoer for Samrådsmøder fremadrettet, samt drøftelse af datoer for pårørende 

arrangementer i huset. 

Rammerne for de kommende samrådsmøder blev aftalt:  

Fremadrettet afholdes samrådsmøderne ca. en uge før kontaktrådsmødet.  

Formanden sender dagsordens punkterne til lederen. Lederen sørger for at sende  

dagsordenen ud til samtlige pårørende.  

Samrådsmøder afholdes den: 

Den 13. juni kl. 17.00-19.00  

Den 19. september kl. 17.00-19.00  

Den 5. december kl. 17.00-19.00 

 

9. Eventuelt 

Der blev spurgt til retningslinjer for madservise. I denne forbindelse blev der besluttet, 

at retningslinjerne vedhæftes dette referat.  

Der blev også spurgt til, hvem der deltager i handicaprådet. Svaret er, at det gør for-

mænd/kvinder og næstformænd/kvinder for kontakt- og samrådet. 


